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Protokoll styrelsemöte 2023-09-04 

NUMMER: 7 
Styrelsemöte 2023-09-04 
Plats: Härnösands ridklubb  
Tid: kl. 18:00-20:30 
 
Närvarande: Caroline Frank, Pelle Häggström, Marie-Louise Lunneborg, Lillemor Andersson, 
Charlotte Norén, Marie Häggström, Erika Vesterholm. 
 
Frånvarande: Carola Pålsson, Andreas Hoff 
 
Personalrepresentant: Michaela Lunneborg 
 
§1 Mötet öppnas 
 Marie Häggström öppnar mötet. 
 
§2 Val av justerare 
 Per Häggström.  
 
§3 Föregående protokoll  
 Läggs till handlingarna 
 
§4  Info från personalen (I) 

 Michaela Lunneborg informerar om läget med försäljning av ponnys och hästar. Ridskolechef 
får i uppdrag av styrelsen att öppna upp möjligheten till igenridning igen för medlemmar. Detta 
då det nu finns utrymme för det. Vi har beviljats ett stöd för återstart riktat mot vuxna. 
 Föreningskonferensen med Mittsvenska Ridsportförbundet är bokad och hela personalgruppen 
åker på den. 
 

§5 Info från ordförande (I) 
Ordförande och kassör har haft ett möte med ansvarig för träningarna med Peter Härnström. 
Resultatet av mötet blev en överenskommelse om att dessa träningar får genomföras i 
samarbete med Härnösands Ridklubb. Marie-Louise Lunneborg ska kalla till tränarmöte. 

 Det har kommit in önskemål från avelsföreningen som vill boka arenan för visningarna av 
hästar. Detta ställer sig styrelsen positiva till.  

§6  Info från kassör (I o B) 
Vindkraftpengar är ute för ansökan nu och vi bör se över möjligheterna att söka.  

§7  Arbetsgrupper – rapporterar nuläge (I) 
a. Sponsorgruppen 

Styrelsen ger Carola Pålsson i uppdrag att inventera vilka avtal vi har för sponsring av 
hinder. Hur fungerar betalning, uppsägning och så vidare? 
 

b. Tävlingssektionen 
Alla tävlingar för 2023 är genomförda utom en. Den kommer att genomföras senare i höst. 
En endags dressyrtävling. Återkoppling från First Hotel som har tyckt det har varit bra och 
de vill fortsätta samarbetet nästa år.  
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c. Kommunikationsgruppen 
Ingen ny info. 
 

d. Utestall/permanenta boxar 
I gruppen ingår Caroline Frank, (sammankallande), Charlotte Norén, Andreas Hoff och Per 
Häggström. Planen är nu att ha 15 boxar på en och samma platta. Vi tar nu in slutgiltiga 
offerter. Denna information tas med vid kommande dialogmöte med Härnösands kommun.  
 

e. Medlemsgrupp 
Har genomförts en cirkelfys-aktivitet som var populärt. Styrelsen beslutar om en 
medlemsfest på Engströms den 20/10. Alla medlemmar är inbjudna men funktionärer som 
bidragit under 2023 får subventionerad kostnad.  
  

f. Personalutskott 
Behöver gås igenom det systematiska arbetsmiljöarbete och ridskolechef har nu ett 
användarkonto på Fremia.se. Blir en kort rapportering om detta till nästa möte. 
 
 

§8 Policy för handhavande av fakturor som bestrids av föräldrar/ridande? 
 Vi har bestämda datum för uppsägning och detta mailas ut till alla medlemmar i god tid. Det 
 läggs också ut i sociala medier för påminnelse om att säga upp platsen.  

 
 

§9 Övriga frågor 
 Charlotte Norén har frågor gällande ridvägen vid Myran. Härnösands kommun lovade vid 
 byggnationen av fotbollsplanerna att det skulle finnas möjlighet för oss som ridande att ta oss 
 förbi byggnationen. Detta löfte har inte uppfyllts av Härnösands kommun utan det är nu 
 avspärrat och blockerat för ridande. Detta gör att det rids väldigt mycket mot Geresta och det 
 kommer åsikter från boende i området och marken blir förstörd. Styrelsen behöver ta med 
 detta till Härnösands kommun i fortsatt dialog.   
  
 Marie-Loiuse Lunneborg påpekar att sargen i A-hallen och B-hallen blir nedgången och sliten 
 eftersom de inte underhålls av Härnösands kommun som är ägare av arenan. Staketet i hagen i 
 lösdriften är även den mycket nedgången och sliten. Styrelsen tar med sig detta i 
 fortsatt dialog med Härnösands kommun och ser även över ansvarsfördelningen vem som 
 ansvarar över processen med att rapportera att nu krävs underhåll.   
 
 Styrelsen behöver justera prissättningen på hyresboxarna. Marie-Louise Lunneborg och 
 Charlotte Norén kommer med förslag på ny prissättning för beslut av styrelsen till nästa möte 
 
 Caroline Frank informerar att det kom en teknisk delegat med fälttävlan som specialitet och 
 tittade på vår fälttävlansbana. Det kom väldigt mycket bra kommentarer om våra 
 förutsättningar vilket styrelsen ser positivt på.  
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 Det har kommit en inbjudan om Härnösands kommuns nya platsvarumärke dit Caroline Frank 
 går för att representera oss från Härnösands ridklubb.  
 
 Styrelsen behöver få kalenderbokningar för kommande möten vilket Erika Vesterholm skickar v
 ut till ledamöter och suppleanter.   
 
§10 Mötet avslutas 
 Marie Häggström avslutar mötet.  
 
  
 I – Information    B- Beslutspunkt 
 D-Diskussion 

 
 
    

 

Marie Häggström (mötesordförande)   Erika Vesterholm (mötessekreterare) 
 
 

Per Häggström (justerare)  


